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Betreft: Schriftelijke vragen SP - Hoogte vergoedingen door Jeugdfonds Sport & Cultuur 
 
 
Geacht college,  
 
Recentelijk hebben we vernomen dat de vergoedingen die via het Jeugdfonds Sport & Cultuur door 
de gemeente Maastricht worden toegekend aan kinderen die willen sporten momenteel ruim 
onvoldoende zijn. Dit komt doordat deze vergoedingen al jaren niet werden geïndexeerd en 
bijgesteld. In een periode van inflatie en stijgende kosten zijn de vergoedingen dus anno 2024 
absoluut niet meer kostendekkend. Dat daardoor veel ouders hun kinderen het sporten moeten 
ontzeggen, dat contraproductief werkt en niet in lijn is met de ambities van het college op dit 
terrein.   
 
In het antwoord op de schriftelijke vragen van het CDA d.d. 27 september 2022, en in het 
coalitieakkoord 2022-2026, geeft het college aan dat het haar ambitie is dat elk kind in Maastricht 
toegang heeft tot sport en cultuur. Deze ambitie onderschrijven wij als SP-fractie uiteraard van harte 
maar over hoe dit in de praktijk uitpakt voor gezinnen die leven rond en onder de armoedegrens 
resteert ons een aantal vragen. 
 

1. Kan het college een overzicht geven van wat in Maastricht de maximale vergoeding is die per 
sportend kind kan worden uitgekeerd door het Jeugdfonds Sport & Cultuur? 

2. Kan het college toelichten of het klopt dat deze vergoeding de afgelopen jaren niet met de 
stijgende kosten en inflatie is geïndexeerd? 

3. Kan het college aan de hand van een aantal actuele voorbeelden toelichten of deze 
maximale vergoeding nog voldoende is voor vergoeden van het reguliere lidmaatschapsgeld 
voor een sportvereniging plus een basisuitrusting voor de meeste gebruikelijke sporten? 
Bedrag vergoeding afgezet tegen gebruikelijke contributies.  

4. Kan het college bevestigen dat zwemles op dit moment als een reguliere sport gerekend 
wordt en hier geen apart bedrag voor uitgekeerd wordt, bovenop een eventuele vergoeding 
voor een andere sportactiviteit?  

a. Zo ja, kan het college bevestigen dat het volgende scenario zich kan voordoen: een 
kind dat op een leeftijd van vijfeneenhalfjaar begint met voetbaltraining 
noodgedwongen een jaar lang moet stoppen met voetbal als hij op de leeftijd van 



 
 
 

 
 

zeseneenhalf aan zwemles kan beginnen, omdat de gemeente Maastricht maar een 
van deze twee sporten tegelijkertijd vergoedt?  

b. Zo ja, deelt het college de opvatting van de SP-fractie dat het bovenstaande scenario 
uiterst onwenselijk is en tegen de coalitie-ambities indruist?  

5. Is het college bereid te onderzoeken of zwemlessen apart vergoed kunnen worden via het 
Jeugdfonds Sport & Cultuur, aangezien het hier wat onze fractie betreft om een 
basisvaardigheid gaat die iedere kind los van andere sporten zou moeten leren beheersen 
zodat scenario´s als hierboven genoemd zich niet meer voor hoeven te doen? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, wanneer mag de gemeenteraad de plannen daartoe tegemoetzien?  

 
De SP onderschrijft de uit het coalitieakkoord 2022-2026 blijkende ambitie van het college dat “elk 
kind” toegang moet hebben tot “boeken (incl. stimuleren van bibliotheek op school), en sport en 
cultuur.” De SP denkt echter dat deze ambitie niet ten volle gerealiseerd kan worden zolang de 
vergoedingen niet effectief verhoogd worden en het volgen van zwemlessen het beoefenen van 
andere sporten uitsluit. Kinderen uit gezinnen die leven onder en rond de armoedegrens kunnen zo 
niet volwaardig deelnemen aan het sportieve en gezonde leven (denk hierbij aan preventie, GALA en 
positieve gezondheid etc. waar we de mond van vol hebben). 
 

6. Deelt het college de opvatting van de SP-fractie dat de huidige situatie en de eerder 
geschetste gevolgen daarvan niet in lijn zijn met de ambities zoals gesteld in het 
coalitieakkoord? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waarom is daar tot op heden nog niets aan 
gedaan? 

 
7. Is het college bereid met het Jeugdfonds Sport & Cultuur in gesprek te treden om samen te 

kijken wat zij aan extra middelen nodig hebben om sport echt voor elk kind toegankelijk te 
maken? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn kunnen alle betrokkenen dat overleg 
tegemoetzien? 

 
Hoogachtend, 

 

Sem Bonte   Jack van Gelooven   

Burgerlid SP   Fractievoorzitter SP 


